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Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka
Za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Kluczborku

W związku z planowanymi inwestycjami tj. elektrownie wiatrowe w gminie Kluczbork - powstało
Stowarzyszenie "Stop Wiatrakom w Dolinie Stobrawy". Jednocześnie stowarzyszenie skupiające
mieszkańców z gminy i powiatu kluczborskiego zwróciło się do Klubu Radnych Stąd Jesteśmy
z prośbą o uzyskanie odpowiedzi na poniższe pytania. Bardzo proszę o odpowiedź w trybie
interpelacji. Mieszkańcy zainteresowani ww. inwestycją przygotowuję się do udziału w dyskusji
publicznej nad przyjętymi rozwiązaniami w projekcie planu miejscowego, która ma mieć miejsce
21 października br. o godz. 12:00 w Urzędzie Miejskim.

1) Ilu inwestorów stara się obecnie o postawienia swoich farm wiatrowych? Jaka ilość wiatraków
i o jakich parametrach technicznych jest przez każdego z nich negocjowana?

2) Proszę o informację czy władze Gminy zleciły własne pomiary lub badania oddziaływania,
planowanych farm wiatrowych, na zdrowie, środowisko i komfort życia mieszkańców gminy, czy
polegają wyłącznie na pomiarach i badaniach zleconych i dostarczonych przez inwestorów?

3) Czy władze Gminy zaplanowały w budżecie gminy środki finansowe na wypłatę odszkodowań
dla mieszkańców w związku z procedowaniem zgody na powstanie farm wiatrowych na terenie
Gminy? Jeżeli tak, to w jakiej wysokości?

Z poważaniem,

Mateusz Dyb ka
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